
NAGRADA BO KVALITETA
Delavci Juiona upajo, da novega širjenja proizvodnje ne bodo
čakali spet osem Iet

V eni od treh temeljnih
organizacij združenega dela
delovne organizacije Jugo-
tekstil - v TOZD JULON -
so v okviru praznovanj rojst-

'nega dne naše republike od-
prli obnovljeni del tovarne.
Nova proizvodna dvorana in
novi proizvodni proces bosta
omogočala izdelavo grobega
kodranega poliamidnega
vlakna za talne obloge in za
dekorativno blago, ki so ga v
organizaciji poimenovali taf-
tilon.

Z rekonstrukcijo, dopol-
njeno z novogradnjo, so v
Julonu dosegli popestreni iz-
bor dosedanjih izdelkov in
povečali proizvodnjo. Poleg
dosedanjega finega poliamid-
nega filamenta ultralona so
pričeli izdelovati grobejšo
neskončno nit, ki jo sami
tudi kodrajd in barvajo. Z
njo bodo veliko prispevali
jugoslovanskim izdelovalcem
talnih oblog in dekorativ-
nega blaga, saj je njihov taf-
tilon prvi domači tovrstni
proizvod. Letno ga bodo iz-
delali približno tisoč ton,
kar sicer v svetovnem merilu
ne pomeni veliko, v naši
državi pa je ta količina dosti
pomembnejša. Iz nje bodo
lahko izdelali skoraj dva mi-
lijona kvadratnih metrov

preprog.
V Julonu so prvič ,,zaži-

veli" stroji pred približno
osmimi leti. Od takrat pa do
danes, ko so tovarno razši-
rili, so delavci vanjo vložili
veliko truda in naporov, da
so nam lahko ob letošnjem
dnevu republike precstavili
nov, za jugoslovansko
tekstilno industrijo prepo-
treben izdelek. Obnovljeni
del tovarne so zgradili v pol-
drugem letu z nekaj več kot
petdeset milijoni dinarjev. Z
novo proizvodnjo, ki ima vse
značilnosti bazne industrije,
bodo opazno prispevali k
oskrbi našega trga z doma-
čimi surovinami. Čeprav z
razširitvijo proizvodnje še
niso postali proizvajalci
evropskega merila, so v ko-
lektivu vendarle prepričani,
da opravljajo tudi z družbe-
nega vidika zelo koristno
delo. Seveda si sami želijo še
dosti več; svoje zmogljivosti
bi radi tekoče povečevali,
vendar...

Proizvodnja umetnih vla-
ken je zahtevna, zanjo potre-
bujemo sodobno in drago
opremo. Sorazmerno majh-
na tovarna, kakršna je Julon,
seveda sama ne zmore zago-
toviti tako visokih investicij
in si omogočiti stalnejši ter

Na slovesnosti ob otvoritvi obnovijenega dela tovarne Julon
so bili tudi mnogi ugledni gostje.

skokovitejši razvoj. Zaradi
tega v Julonu pozorno
spremljajo integracijske pro-
cese v tekstilni industriji. Za-
vedajo se, da so tej industrij-
ski vqi bolj potrebni kot
kemiji (ki jim je že ponudila
svoje roke), kajti tekstilu so
neposredno namenjeni. S
poslovnimi partnerji si želijo
čimveč tesnih in odkritih
stikov. Predlagajo, naj bi na-
čelo samoupravnega spora-
zumevanja in dogovarjanja
oblikovalo ter usmerjalo nji-
hove skupne razvojne načrte
in poslovne odnose. Temelj-
na organizacija združenega
dela Julon ponuja za tako

sodelovanje v vsakem trenut-
ku svojo iskreno pripravlje-
nost in na široko odpira
vrata.

Prav tako si želijo sodelovanja
s svojo neposredno okolico: z
občino, mestom, s sosednjimi
delovnimi organizacijami. Morda
je bila za preozko sodelovanje s
temi dejavniki v preteklosti SQ-
kriva tudi njihova oddaljenost.
Toda delavci iz Julona pravijo,
da so sami skoraj celo desetletje
orali ledino bodoče ljubljanske
glavne industrijske cone. Vedo
pa, da da temu kmalu ne bo več
tako. Na tem področju se obeta
živahen razvoj, česar se veselijo,
od bodočih sosedov pa pričaku-
jejo kar največ medsebojnega ra-
zumevanja in tovariških delovnih
odnosov.
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